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Särskilt yttrande rörande Nytt kommunhus - Inriktning 

Sverigedemokraterna har idag deltagit i beslut om att godkänna inriktningen för ett nytt 
kommunhus och skicka detta vidare till kommunfullmäktige för beslut.  

Vi är trots det fortsatt oroade över det faktum att Tyresö kommun i framtiden inte kommer 
råda över ett eget kommunhus. 

När det gäller ägandeformen är det uppenbart att Sverigedemokraterna numera står ensam i 
övertygelsen om att det nya kommunhuset ska vara i Tyresö kommuns ägo. Redan i 
utredningar som presenterades i april 2019 framkom det att det fanns stora fördelar för 
kommunen att äga kommunhuset själva. Politiken borde ha blivit visare av de problem som 
kommunen utsatts för de senaste åren relaterat till det rådande hyresförhållandet. 

Trots det så ha vi valt att ställa oss bakom detta beslut då vi ser ett stort behov av ett nytt 
kommunhus och med rådande lånesituation som Tyresö kommun befinner sig kombinerat 
med den skenande inflationen och troligt kommande räntehöjningar finns det andra 
investeringar som behöver prioriteras.  
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